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MUDr. Tomko: 

Vie sa niečo, čo s tým našim Drakulovým hradom na dolnom konci? Bývala pekáreň? Čo 

vidím, stále je to obité plechom, všelijakými ďalšími, no hrozne to vyzerá.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade budovy pekárne tak, ako to bolo už prejednané na mestskej rade, ide o súkromný 

majetok, ktorý navyše z pohľadu vlastníka spoločnosti, ktorá je za touto budovou, sú 

podlžnosti voči štátu. Bohužiaľ, ten zámer, ktorý bol v pláne zo strany mesta zveľadiť 

a inovovať túto budovu pre potreby marginalizovaných, resp. na zrealizovanie centra, kde by 

sa nachádzalo aj komunitné centrum, zdravotná služba, prípadne mestská polícia. V tomto 

prípade asi bude nereálne, preto mesto už pracuje a po návšteve aj pána splnomocnenca, 

pripravuje podklady pre výstavbu nového. Takže, z pohľadu budúcnosti, nevieme 

predpovedať osud tejto budovy. Samozrejme snahou je, aby nespôsobovala nejaké ohrozenie 

na živote a zdraví, ale bohužiaľ, túto situáciu nespôsobilo mesto a momentálne nie je 

v možnostiach mesta pracovať na jej úprave, keďže je súkromným vlastníctvom.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


